
Protokoll för styrelsemöte med Björbo Intresseförenings styrelse 

2010-10-11 klockan 18.30, Föreningslokalen, IOGT, Björbo 

Närvarande: Jan Åkerström, Christer Nilsson, Maria Svensson, Maria Gråbo, Anna Lundström, Sören Dahl och  

Kajsa Eljas. 

§1. Mötet öppnades. 

§2. Dagordningen godkändes.  

§3. Föregående mötesprotokoll godkändes. 

§4. Hemsidan skall uppdateras med de aktuella aktiviteterna. 

§5. Reklamskyltarna vid Björbos infarter bordlades till efter eventuellt beslut om E16. 

§6. Det var för sent att ansöka om bidrag för simskolan, noterat att det ska sökas i god tid före nästa 

sommar. 

§7. Trekanten vid brofästet mot IOGT-lokalen behöver snyggas till, genom att grävas ut, fyllas med sand 

till våren och eventuellt lägga kullersten somytskikt. 

§8. Utkikstornet – soptunnan bör tas bort då regelbunden tömning inte förekommer och ingen har direkt 

ansvar. Föreslogs att städlista sätts samman under våren med regelbunden tillsyn av tornet, t ex en 

gång i månaden. 

§9. Fråga angående lektorn, gungor mm vid Tempo, hänvisas till skolan där en utmärkt lekpark finnes. 

§10. Fråga om assisterande vid bortforsling av skrotbilar bör utredas vidare. 

§11-12. Målning av läktare vid fotbollsplanen samt uppförande av dass intill bordlägges till våren. 

§13. Ett stockbord på kommunal mark mittemot Holmans är på förslag, frågan bordlägges till våren. 

§14. 16 oktober fortsätter röjning av vägkanter i byn, samling kl 9, annonseras i FlodaBladet. 

§15. Om tiden tillåter kommer det ris som samlats på båda sidor av Älvbron att samlas upp den 16 oktober. 

§16. Hyra av lokal för buggkursen är ordnad. 

§17. Likviditeten är god. 

§18. Julmarknaden går av stapeln den 27 november mellan 12-17. Bokning av bord sker hos Anna 

Lundström, Maria G & Kajsa ordnar underhållning, Jan pratar med Göran Gustafsson om gran. 

§19. Nästa möte: 1 november kl 18.30 i Föreningslokalen. 

§20. Mötet avslutades. 

 

Vid protokollet 

 

Maria Svensson 


